
 

1 
 

Zápis z jednání Kulatého stolu k projednání Strategie Komunitně vedeného 
místního rozvoje spolku Místní akční skupina Rožnovsko, z.s. 

ze dne 13.7.2021 ve Stříteži nad Bečvou 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny  
 
 
Program:  

1. Zahájení  

2. Představení účastníků 

3. Informace o financování současného období a nástin nového období 

4. Informace o přípravě MAS na nové dotační období 21+ 

5. Informace o postupu schvalování strategie  

6. Seznámení s výsledky dotazníkového šetření  

7. Seznámení s pracovní verzí strategie 

8. Projednání pracovní verze strategie  

9. Diskuse 

10. Závěr 

 
Zahájení v 12:30  
 
 
Ad. 1. Zahájení 
Předsedkyně MAS, Ing. Anna Mikošková, všechny přítomné přivítala a zahájila jednání u 
Kulatého stolu.  
 
 
Ad. 2. Představení účastníků 
Předsedkyně MAS, Ing. Anna Mikošková vyzvala jednotlivé účastníky, aby se představili.  
Všichni zúčastnění se představili. 
 
 
Ad. 3. Informace o financování současného období a nástin nového období 
Manažer Ing. Ondřej Neuman popsal průběh financování současného i následujícího nového 
období. Představil jednotlivé operační programy, které se plánují v novém období pro realizaci 
SCLLD. 
 
 
Ad. 4. Informace o přípravě MAS na nové dotační období 21+ 
Předsedkyně MAS, Ing. Anna Mikošková popsala proces schvalování realizace SCLLD 
s uvedením konkrétních dat průběhu schvalování. 
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Ad. 5. Seznámení s výsledky dotazníkového šetření 
Manažer Ing. Ondřej Neuman přednesl výsledky dotazníkového šetření včetně ukázky grafů. 
 

 

Ad. 6. Seznámení s pracovní verzí strategie 
Předsedkyně MAS, Ing. Anna Mikošková seznámila účastníky s pracovní verzí Strategie 21+ a 
jejími jednotlivými částmi. 
 
 
Ad. 7. Projednání pracovní verze strategie  
Předsedkyně MAS, Ing. Anna Mikošková rozebrala jednotlivé části Strategie 21+ a průběžně 
vedla diskuzi s účastníky, kteří připomínkovali Strategii 21+. 
Ing. Karel Hlavica uvedl svůj projektový záměr za obec Police, kdy chtějí vystavovat Kulturní 
dům, ale bude to nákladné a předpokládaná cena může být cca 50 mil. Kč. 
Ing. Daniel Šulák se ptal na rozdělení dotačních prostředků do jednotlivých operačních 
prostředků v následujícím období. 
Ing. Ondřej Neuman mu vysvětloval, že MAS si bude určovat sama do kterých opatření kolik 
prostředků půjde a bude to schvalovat Programový výbor, tak jako hodnotící kritéria ke každé 
výzvě. 
Ing. Anna Mikošková vyzvala jednotlivé zástupce obcí, aby představili své projektové záměry 
na následující období. 
 
Projektové záměry za jednotlivé obce: 
Ing. Daniel Šulák na Město Valašské Meziříčí představil své projektové záměry, které by chtěli 
dávat hlavně do oblasti školství a dopravy (chodníky a cyklostezky). 
Anton Pastorek za obec Branky uvedl projektové záměry na novou výstavbu domů, zasíťování 
pozemků, rekonstrukce zámku (100 mil. Kč). 
Jaromír Kořístka za obec Loučka plánuje projekty na cyklostezky, chodníky, rekonstrukce školy. 
Karel Hlavica za obec Police představil projekty na kulturní dům, komunitní centrum, chodníky 
a cyklostezky, oprava komunikací. 
Ing. Kateřina Halaštová za obec Krhová představila investice na opravy komunikací, chodníků, 
na rekonstrukci školních tříd (mají jen do 5 třídy), sociální byty pro seniory a mladé. 
Ing. Vladimír Místecký za obec Poličná plánují vybudovat komunitní dům pro seniory nebo 
startovací byly pro mladé, protipovodňové opatření na dvacetiletou vodu, chtěli by nový 
kulturní dům a taky investovat do školství. 
Ing. Radim Gálik za obec Prostřední Bečva plánuje investice do chodníky, cyklostezky, školství, 
školky, odstavné parkoviště. 
Ing. Jarmila Melichaříková za obec Velká Lhota plánuje komunikaci, chodníky, ČOV. 
Hana Škrlová za obec Lešná postupně rekonstruují obecní domy, chodníky, hasičská zbrojnice, 
náměstíčka místních částí. 
Mgr. Jiljí Kubrický za obec Zašová plánuje investice do rekonstrukce Kláštera, napojení 
cyklostezky u Pelikána, rozšíření návsi o výletiště. 
Ing. Michal Laktiš za Město Rožnov pod Radhoštěm plánují investice na cyklostezky přes 
centrum, rekonstrukce chodníků, revitalizace sídlišť, retenční nádrže na zadržování vody, 
mobilita města se zastávkami ČD a ČSAD, investice do školství (školy i školky), výstavbu 
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kulturního domu, sportovní hala multifunkční a parkování na sídlištích. 
Ing. Pavel Gerla za obec Střítež nad Bečvou uvedl dokončení cyklostezky a napojení na výjezd 
z obce, náměstíčko obce a budovy obecního úřadu, rekonstrukce hasičské zbrojnice a 
vybudování sběrného dvora, parkoviště pro školku, rekonstrukce sportovního areálu (kabiny), 
další cyklostezku s propojením do obce Vidče, revitalizace bytů. 
Zdenek Porubský za obec Vigantice plánuje rekonstruovat a vytvořit nové byty, postavit bytový 
dům, rekonstrukce mostů. 
Ing. Vladimír Petružela za obec Hutisko-Solanec plánuje investice na nový stavební obvod na 
19 domů, rekonstrukce knihovny, rekonstrukce amfiteátru, cesty, komunikace, chodníky, 
sportovní hala pro volnočasové aktivity. 
Ing. Karel David za Město Kelč plánuje rekonstrukce do veřejných budov, individuální bydlení 
pro 21 domů, hromadné bydlení 2 bytovky, cyklostezka (navázat Kelč – Bečva), rekonstrukce 
zdravotního střediska, penzion pro důchodce, dopravní infrastruktura. 
Bc. Andrea Strnadová za obec Choryně uvedla, že plánují rekonstrukci staré hospody, chodníky, 
cesty, škola. 
Ing. Josef Haša za obec Kunovice plánuje vybudování splaškové kanalizace (130 mil. Kč), 
revitalizace brownfieldu starého statku (kde vytvoří zázemí pro obec, sběrný dvůr, stavební 
místa atd.), rekonstrukce hasičárny. 
Předsedkyně MAS, Ing. Anna Mikošková poděkovala za jednotlivé projektové záměry a dala 
prosto pro diskuzi. 
 

 

Ad. 8. Diskuse 
Diskuze byla vedena průběžně při procházení Strategie 21+. K návrhu Koncepční části Strategie 
nebyly podány připomínky, které by výrazně měnily připravený dokument.   
 

 

Ad. 9. Závěr 
Předsedkyně MAS, Ing. Anna Mikošková poděkovala za hojnou účast na jednání a rozloučila se. 
 
 
Ukončení v 13.40 hod.  
 
Ve Stříteži nad Bečvou, 13.7.2021 
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